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Pan Grzegorz Kubik
Radny Rady Miejskiej Karpacza

W  odpowiedzi  na  Pana  zapytanie  nr  RM  0003.311.2023  z  dnia  24.07.2023  r.
informuję, że:

Ad.1 

Decyzja związana z remontem ulicy Słowackiego jest w trakcie podejmowania, a termin
remontu jest uzależniony od wyniku tej decyzji.

Ad.2

Obecnie  prowadzone  są  rozmowy  z  Deweloperem  co  do  formy  w  jakiej  zostanie  on
zobowiązany  do  partycypacji  w  kosztach  robót  budowlanych  związanych  z  odbudową
nawierzchni przy ul. Słowackiego.

Ad.3

Informacje  na  temat  remontu  ul.  Słowackiego  zostały  przekazane  przez  obecnego
Wykonawcę remontu ul. Armii Krajowej w formie wstępnego kosztorysu ofertowego i są
analizowane przez Inspektora Nadzoru.

                                              Z poważaniem
Burmistrz Karpacza

/-/ Radosław Jęcek

Do  wiadomości:
1. Biuro Rady Miejskiej Karpacza
2. Sekretarz Gminy Karpacz
3. IGK a/a

   


